
 
 

Notulen jaarvergadering 2023 
27 maart 2023 

 

1. Opening 

Voorzitter Marc Bekhof opent de vergadering om 20.00 uur. 

Afmelding van Ben de Geest 

Geen aanvullingen op de agenda. 

 

2. Mededelingen 

Bouwe de Boer is aanwezig namens de gemeente Leeuwarden/Freonen fan FossylFrij 

Fryslan. Hij krijgt tussen punt 4 en 5 even ruimte om zijn plannen mbt het project “Jou it 

troch”. 

Koffie en de eerste consumptie is voor de coöperatie. 

3. Notulen ALV 2022  

Geen op en aanmerkingen. Bij deze vastgesteld. 

4. Jaarverslag 2022 van het bestuur 

George licht het jaarverslag toe. Geen opmerkingen en vragen. 

Freonen fan Fossylfrij Fryslan 

Bouwe de Boer is bezig met een project in het kader van Arcadia. Thema is bloeizone/brede 

welvaart. Idee is om een evenement in 2024 op te starten in Wergea in het kader van Arcadia 2025. 

Een week lang  lokaal voedsel, meer bewegen, deelauto’s, minder autokilometers, etc.  

Doel is om dit in 2025 met 20 dorpen te doen. 

Kunnen we dit in Wergea organiseren en wat kunnen we dan doen? 

Wandelen, sporten, lokaal voedsel. Zwemtochten, beroemde sprekers, muziek, cabaret. 

- Accu’s ingraven (Tinus Bijlsma) 

- 100 bomen van Arcadia planten 

- Energiezuinige Merke? Waterstof aggregaat 

- Duurzaam gebrouwen biertje 

- Estafette tussen coöperaties 

- Zonnepanelenboten race 

- Water besparen gedurende een week 

- Energie besparen gedurende een week 

- Workshop voor schoolkinderen 

- Wijk afsluiten van het elektrisch 

Ideeën mogen naar info@freonen.nl of marc@freonen.nl. Of naar het bestuur van Duurzaam 

Wergea. 
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5. Financieel jaarverslag 2022 

 

Gerrit licht de financiën toe. 

We hebben veel inkomsten gegenereerd, veel hoger dan begroot. Voorstel is om €20.000,- 

te reserveren voor toekomstige investeringen en €7.500,- in het CDW-fonds onder te 

brengen. De vergadering gaat met een applaus(je) akkoord. 

Vraag van Hendrik Schuurmans is of de SDE daadwerkelijk terugbetaald is. Wij hebben het 

voorschot SDE stopgezet. 

 

Vraag van Wietse is waarom de post advisering  zo hoog is. Kosten voor Ecoop die ons 

adviseren op technisch, juridisch en financieel vlak. Voor project Greate Mar en 

voorbereiding Fricozon. 

 

Gerrit heeft ook nog wat toelichting op de opwek en de opbrengsten. 

 

Gerrit draagt zijn penningmeesterstokje over aan Steven. Aangezien Gerrit in zijn laatste 

termijn bezig is en hij volgend jaar afzwaait. We hebben een boekhoudprogramma 

aangeschaft.  

 

6. Kascommissie 

a. Verslag 

Albert en Petra zaten in de kascommissie. Er is gegraven in de getallen. Niks vreemds  

gevonden op een paar plooitjes na, die snel gladgestreken zijn door Gerrit. Zag er 

allemaal perfect uit, goed geregeld. Albert complimenteert de keuze van het bestuur 

om een professioneel boekhoudpakket aan te schaffen.  

De commissie heeft de stukken goedgekeurd en adviseert de ALV om het bestuur 

decharge te verlenen. 

 

b. Benoeming nieuw kascommissielid 

Wietse Martens was reserve en wordt nu nieuw kascommissielid. Hendrik 

Schuurmans meldt zich aan als nieuwe reserve. 

7. Vaststellen contributies 

De contributie wordt vastgesteld op €4,- 

8. Vaststellen begroting 

Is gebeurd onder punt 5. 

9. “CDW fonds” 

a. Uitgekeerde bedragen en doelen 

Wergeaster Reed, vervanging verlichting Ijsbaan: €3.250,- 

Doarpshus, Nieuw biljartlaken: €350,- 



 
 

b. Vaststellen bijdrage 2023 

€7.500,- is bij punt 5 al vastgesteld. Op dit moment al 2 aanvragen (WWS voor 

Zonnepanelen en Jet Windig voor verlichting etalage op de Grote Buren) 

 

Procedure hebben we nu een jaar gebruikt en is nu nog eens tegen het licht 

gehouden. Teake en Gerrit hebben met de adviescommissie gezeten om de 

procedure aan te scherpen. Deze komt op onze website zodat aanvragen op de 

juiste manier gedaan kunnen worden. 

10. Bestuursverkiezing 

Marc en George zijn herkozen als bestuurslid  

11. Fricozon 

Johan licht het plan Fricozon toe.  

• Medewerking van Ecoop 

• 4 eigenaren 

• Haalbaarheidsstudie 

• SCE aangevraagd voor 4 daken. Verwachting beschikking april 

• Totale kosten ca 380k. 

• Uitdagingen technisch 
o Staat huidige dak 
o Schaarste aannemers 

• Uitdagingen financieel 
o Kostprijs installatie 
o Hogere rentes 

 
Het lijkt allemaal wat moeilijker dan onze eerdere projecten. Dat heeft te maken met hogere 
kosten, risico’s en rentes. We zijn druk bezig met businesscases op te stellen. Misschien 
kunnen we een grootverbruikersaansluiting gebruiken 

 
12. Rondvraag 

Tinus Bijlsma vraagt waarom we geen reclame maken voor Energie van Ons. Wij gaan 

energie leveren aan Energie van Ons en daarna kunnen leden zich ook aanmelden zodat wij 

daar ook opbrengsten genereren. 

Hendrik Schuurmans vraagt over onze switch naar Energie van Ons. En geeft aan dat er een 

mogelijkheid is om bij negatieve energieprijzen de energielevering uit te zetten.  

13. Sluiting 

Marc sluit de vergadering om 21:19 

 

 

 

 


